
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 15. maj 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 414
Kan ministeren, på baggrund af indlægget i Jyllands-Posten "Nye tilslutningsanlæg langs 
E45 skal laves om: Hvorfor lave dyrt dobbeltarbejde, når vi kan gøre det rigtigt første 
gang?" bragt den 13. maj 2025 og Dansk Erhvervs politiske udspil "Grøn omstilling af 
tung vejtransport" af 13. maj 2025, oplyse, hvornår ordningen forventes gjort permanent, 
herunder hvad der forhindrer ordningen i at blive permanentgjort?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Zimmermann (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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